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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

28 januari 2020 

Ons kenmerk 

C2257763/4640136  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

M.J.A.J. (Mike) Schoenmaker 

Telefoon 

(06) 52 79 43 69 

Email 

mschoenmaker@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 15 januari 2020, ingekomen op 15 januari 2020, heeft u namens 

de PvdA fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 
1. Wat is de planning omtrent de realisatie van het snelfietspad Eindhoven – 
Helmond? 
Antwoord: Het grootste deel van de route is gereed in 2020. Delen van de 

route in Nuenen en Eindhoven naar verwachting in 2021. 

 
2. Wanneer is geplande oplevering van het gehele (tussen stations Eindhoven en 
Helmond CS) snelfietspad? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 1. 

 
3. Wat zijn de knelpunten die aanwezig zijn op het grondgebied van de 
gemeenten Nuenen en Geldrop-Mierlo? 
Antwoord: Er zijn fysieke en procedurele knelpunten. Deze hebben vooral te 

maken met aangescherpte eisen van ProRail ten aanzien van de afstand van de 

fietsroute tot het spoor en de veiligheid van de spoorwegovergangen. Hierdoor 

zijn nieuwe (verkeersplanologische) afwegingen nodig, onder andere over het 

afsluiten van één van de overwegen voor gemotoriseerd verkeer. Ook hebben 

de nieuwe eisen consequenties voor grondverwerving en ruimtelijke procedures 

en zal een deel van het ontwerp opnieuw moet worden gemaakt. Daarnaast 

heeft het inrichten van de projectorganisatie bij een aantal betrokken partijen 

meer tijd gekost dan verwacht. Tenslotte heeft het project bij de gemeente 

Eindhoven enige vertraging opgelopen omdat er sprake is van een uitheemse 

invasieve plantensoort (Japanse Duizendknoop) op het beoogde tracé van het 

fietspad die zeer moeilijk te verwijderen is. 
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4. Wat zijn de gevolgen als de gemeenten Nuenen en Geldrop-Mierlo hun 
bestuurlijke afspraken uit het convenant snelfietspad niet nakomen? 
Antwoord: Hoewel de planning vanwege de genoemde knelpunten niet 

helemaal wordt gehaald, worden de gemaakte afspraken nagekomen. 

 
5. Op welke wijze wordt het fietspad aangesloten op het Eindhovense 
fietspadennetwerk? 
Antwoord: De snelfietsroute sluit op meerdere plaatsen aan op het 

onderliggende netwerk. Belangrijke knooppunten in Eindhoven zijn ’t Hofke, de 
Berenkuil, Loostraat en het Stationsgebied. 

 
6. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat dit snelfietspad snel wordt 
afgemaakt? 
Antwoord: Ja. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


